
Svenska RC-flygförbundet                  2007-11-04                                                                  

 

 

1/3 

 

Protokoll fört vid Svenska RC-Flygförbundet (RCFF) styrelsemöte den 2007-11-04, kl. 18.00. 

Plats: Gruppsamtal via IP-telefoni. 

 

Närvarande vid mötet: 

Ove Nielsen, Jakob Rydinger, Mats Johnsson, och Thomas Berggren. 

 

 

1. Mötets öppnande 
Ove Nielsen hälsade alla deltagare varmt välkomna och förklarade mötet öppnat. 

 

2. Dagordningens godkännande. 
Dagordningen godkändes, det påpekades att dagordningen bör vara tillgänglig lite tidigare i 

fortsättningen. 

  

3.  Val av ordförande samt sekreterare för mötet. 
Till ordförande för mötet valdes Ove Nielsen och till sekreterare valdes Mats Johnsson. 

 
4. Val av två personer att jämte mötesordförande justera mötets protokoll.  
         Jakob Rydinger och Thomas Berggren valdes. 

 

5. Hantering av befintliga och nya medlemmar inför det nya året. 
Det bestämdes att betalning inkommen efter 1 oktober gäller som medlemsavgift för 

kommande kalenderår. 

 
6.    Ny version av RCFFs hemsida (vilka funktioner fattas, vad kan bli bättre?). 

Vi fortsätter diskutera saken i tråden i styrelseforumet. 

 

7.      Klubbregistrering?  
Det beslöts att kontrollera och verifiera försäkringsreglerna angående klubbregistrering.  

Vidare skall vi skapa informationsmaterial och påminna klubbarna om möjligheten att 

registrera klubben hos RCFF. Det konstaterades att klubbmedlemmar anslutna till annat 

förbund inte utgör något hinder, men att majoriteten av styrelsen i en ”RCFF-klubb” skall 

vara RCFF-anslutna pga. försäkringsvillkoren och att det viktigaste är valfrihet för 

klubbmedlemmarna. 

 

8.      Förslag från talesmän. 
Inga förslag från talesmännen fanns. 

Dock har synpunkter på förfarandet för registrering av medlemmar framförts, detta faller 

under uppdateringen av vår webbsida. 

 
9. Planering inför 2008 års årsmöte, genomförande, röstningsförfarande. 

2007 års röstningsförfarande bibehålls, det beslöts att årsmöte bör hållas i mitten på februari, 

och hålls skilt från meetings. 

Stockholmsområdet föreslaget som plats för årsmöte. Ove kollar lokaliteter. 
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10. Meetings 2008. 
Konceptet: syd, Mellansverige och norr vann gehör. Eventuellt kan vi pejla intresse hos 

klubbarna via massmail till våra medlemmar eller frågor på forumet. 

Jakob avser att anordna ett jetmeeting med RCFF-status. 

Vi skall även undersöka möjligheterna att ordna med skyltar, banners och skyddsnät för 

användning vid våra meetings. 

 
11. Riktlinjer och information till talesmän. 

Vi bör ta fram informationsmaterial, dessutom skall vi försöka aktivera talesmännen mer och 

undersöka intresset för styrelsearbete. 

 
12. Informationsmaterial till landets klubbar. 

Vi bör gå ut med information via e-mail till klubbarna om vad som gäller om klubben vill 

kunna ha medlemmar i bägge förbunden. Den lokala klubbens stadgar gäller alltid 

förutsättningslöst.  

Ett annat lämpligt informationsmedium, fanns vara en ”PDF-tidning”. 
 
13. Söka bidrag till RCFF. 

Möjligheterna undersökes om det finns bidrag att söka, även möjligheten för 

företagssponsring. 

 
14. Marknadsföring. 
         Det beslöts att vi ska: 

         Annonsera i Allt om hobby och  Modellflygnytt. 

         Skapa RCFF-vimplar. 

 Skapa en butiksfolder med information om RCFF. 

Kontrollera möjligheten att lägga in en ”Ledare” i informationsdelen överst till vänster på 

webbsidan. 

 
15. Bemöta MFN’s ledare. 
  Lämpligt sätt befanns vara via Ledare i forumet och i en PDF-tidning 

 

16. Övriga frågor.           
Verifiera reglerna för flyg utanför norden med försäkringsbolaget. 

         Det beslöts även att kontrollera möjligheten att anordna en eller flera RCFF-resor. 

 Intresset undersöks lämpligen via trevare i forumet och ev. omröstning. 

 

17. Nästa möte. 
Nästa möte bestämdes äga rum vid Luciatid hemma hos Ove för de som har nära, de som 

inte kan närvara ansluter via IP-telefoni som vanligt. Närmare tidpunkt bestämmes på 

forumet. 

 
18. Mötets avslutande. 
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         Ordföranden tackade deltagarna för visat intresse och kloka ord och avslutade mötet. 

 

 

 

 

 

Vid protokollet: 

 

Sekreterare 

 

 

........................................................ 

Mats Johnsson 

 

 

Justerat av: 

 

Ordförande Justeringsman 

 

 

........................................................ ............................................................. 

Ove Nielsen  Jakob Rydinger 

 

 

  ............................................................. 

  Thomas Berggren 


